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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 184 stillet af Folketingets 
Miljø- og Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål 184 
Vil regeringen på baggrund af denne viden ændre strategi og satse på at 
bruge afgiftsinstrumentet mere fremover ? 
 
Svar 
Regeringen har ved flere lejligheder gjort brug af afgiftsinstrumentet ud fra 
miljøhensyn, senest ved omlægning af bilafgifterne. Jeg finder som nævnt i 
min besvarelse af spørgsmål 183, at dette forskningsprojekt er meget inte-
ressant. Resultaterne fra EU-projektet vil indgå i det videre arbejde med 
miljøafgifter.  
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